
Nov most na »poti
čez Horjulko«

Že več let smo krajani v zaselku »pot čez Horjul-
ko« v KS Dobrova ugotavljali, kako je naš star most
dotrajan in neuporaben za tovomi promet.

Bil je lesen. Zgradili smo ga sami vaščani, kateri
slanujemo preko tega mostu. Ugotovili smo, da je
treba nujno zgraditi nov botjši modernejši most.
Dogovarjali smo se na KS Dobrova, nato pa se je za
gradnjo mostu zavzel predsednik KS Dobrova Franc
Maček. Dogovoril se je z območno vodno skupnost-
jo, katera se je zavzela za to izgradnjo.

Konec marca se je že pričela gradnja betonskega
mostu. Vaščani, ki uporabljamo ta roost, smo zbrali
38 SM din. Most so gradili iz železa in betona. Pred
1. majem se je gradnja končala. Most je stal ve£ kot
milijardo in pol. Sedaj s skalami utrjujejo še strugo
reke, da bi s tem zmanjšali poplave ob velikih neur-
jih. Bagri po travnikih izkopavajo Siroke jarke za
odvodnjavanje, da bi s tem izsušili močvirnate prede-
le v naši lepi dolini.

Med tem časom pa je Elektro Vrhnika zgradila še
novo transformatorsko postajo, ki stoji blizu novega
mostu. S to pridobitvijo bo ta zaselek na vodu KS
Dobrova dobil boljšo električno napetost, katero so
vaščani nujno potrebovali. Star vod je bil tako šibak,
da so mnogokrat še gospodinjski stroji obstali.

V teh novih gradnjah, pomembnih za razvoj kraja,

je velik dokaz, da ie gradi v zasclkih, a ne saino v
centrih kTajevnih skupnosti.

Ob koncu bi sc zahvalil vsem, ki so posredno aii
neposredno pripomogli pri izgradnji novih objektov
in s tem pripomogli k razvoju KS Dobrova.
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